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Referat 
Perioden 2024 - 2026 

Møte nr. 8 

 
Styre:   Seksjonsstyret i Sportsdans 
Dato:   07.01.25 
Tidspunkt:  Kl. 19:30 - 21:00 
Sted:   Teams 
Til stede:  Jane Vestøl (JV), Hilde Kristiansen (HK), Johnny Olesen, 
Forfall:  Jan Tore Jacobsen (JT),Siv Fjellmo-Grøndahl (SF), 

Joakim Landvik (JL) 

Saksnr./år Saksinformasjon Vedtak/tids
perspektiv 

Ansvars-
havende 

88-24/26 
 

Åpning 
● Innkalling godkjent 
● Referat fra 2024-26/7 ble 

godkjent 
● Det forelå ikke innhabilitet i 

forhold til saker på dagens 
agenda 

 Jane 

89-24/26 
 

Økonomi 
Vi har svært stram økonomi og gjør de 
tiltak vi kan for å spare. 
Johnny og dommerkomiteen har gjort 
en god jobb med blant annet å få 
dommere frem og tilbake på samme 
dag ved å kjøre 3,5 time hver vei for å 
unngå overnatting. 

  

90-24/26 
 

Oppsigelse av styremedlem Inger-Lise 
Husebø Lenning. 

Inger-Lise har meddelt at hun grunnet 
økt arbeidsmengde i ny stilling og 
livssiturasjon, ikke lenger har kapasitet 
til å fullføre sitt verv 

1. vara, Siv Fjellmo-Grøndahl trer 
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inn som fast styremedlem. 

Styret ønsker også å knytte til seg et 
nytt 2. vara for å øke kompetanse og 
arbeidskapasitet. 

Jane tar kontakt med aktuelle 
kandidater og saken jobbes videre med 
digitalt. 

91-24/26 
 

Søknad fra HDK om å arrangere NS2 
og VS2 på samme dag på grunnlag av 
at de forventere større deltakelse i VS2 
dersom det går på en dag. 

Søknaden er innvilget digitalt 

Vedtak: 
NS2 og 
VS2 
arrangeres 
samme 
dag. 

Hilde 

92-24/26 Tilgjengelige bilde/video-resurser til 
SOME og nettsider. I utgangspunktet 
har vi ikke bildemateriale tilgjengelig, så 
vi må ut og “kjøpe rettigheter”. Pga 
stram økonomi innvilges inntil kr 5000,- 
til dette formål fra 
markedsføringsmidler.  

 Jane 

93-24/26 Faggruppe for 2025-26: 
 
Michelle Latin 
Alexandra Latin 
Jeanette para 
Kai Andre Standard 
Kristoffer Standard. 
Johnny styrets representant. 

 

Vedtak: 
Faggruppa 
for 
2025-26 
ble vedtatt: 
Michelle, 
Alexandra, 
Jeanette, 
Kai Andre, 
Kristoffer, 
Johnny. 

Jane 

96-24/26 Forslag til endring av ordlyd i 
HD-Veiledning. 
Johnny jobber videre med dette og 

 Johnny 
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kommer med forslag på styreveggen i 
Teams. 

97-24/26 Kommunikasjon og samarbeide i 
seksjonen. 
Det er ønskelig at all kommunikasjon 
gjøres via Teams. Det vil si at mailer 
hentes inn til Teams-chat for å 
diskutteres. 
Jane følger opp med saksnummer på 
styreveggen dersom man ikke selv har 
gjort dette.  Det sendes melding til de 
som har lagt ut uten saksnummer slik 
at det kan oppdateres fortløpende 
fremover. 

 Alle 

98-24/26 Terminliste 2026 
Forslaget ser bra ut, vi flytter vel å 
merke april-konkurransen en uke frem 
for å unngå å havne i 
konfirmasjonshelgene. 
Det har ikke kommet ut internasjonale 
mesterskap for 2026  ennå, så det er 
ikke mulig å samsvare med disse på 
nåværende tidspunkt. 
Hilde sender terminlisten til 
administrasjonen for utlysing av 
konkurranser. I tillegg ber hun 
administrasjonen om å utlyse 
Christmas Dance Festival  

 Hilde 

99-24/26 Utestående saker: 
 
Sak 83-24/26  
Dommerkomitė for perioden 2025-2026 
Følgende er valgt: 
Johnny Olesesen 
Kai Andrė Lillebøe 
Alexandra Kakurina Sandaker 
Valget er gjort digitalt. 

Dommerko
mitė for 
2025-26 er 
vedtatt! 

 

100-24/26 Eventuelt 
 
Siden deltaker.no ikke klarer å unngå 
lisens for Para-rekruttering kan de 
meldes på i klassene de skal delta i, 
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men når konkurranselisens dukker opp 
krysser man av for 
førstegangsstartende! 
 
Dette sendes ut til arrangører og 
klubber, samt legges ut på 
medlemssider på facebook.  
 
Søknad fra NJS om støtte til å hente 
gulv til NM. I øyeblikket har ikke 
seksjonen midler til å bidra med dette. 
Vi håper det er mulig for klubben å få 
inn sponsorer som kan bidra. 
Søknaden ble avslått. 
 
Dato for NDA; 22. til 24. august 
 
Jane kommer med forslag til kontrakt 
for talenteam 
skal inneholde: 

● Gratis NDA 
gruppeundervisninger 

● Må delta på 4 av 6 NS 
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